
Tisztelt Címzettek! 

 

Köszönjük a pletykát megerősítő tájékoztatást! A Vasutasok Független Szakszervezeti Szövetsége 

egyrészt megpróbálja tolmácsolni a vasutasok véleményét, másrészt az intézkedés vonatkozásában 

felmerülő kérdéseket, ellentmondásokat jelezzük, s azokra érdemi megoldást szeretnénk! 

A korábbi gyakorlat, a munkaügyi kapcsolatok rendszere, az együttműködési megállapodás, a törvény 

adta lehetőségek és mozgástér alkalmazása alapján, furcsa, nehezen értelmezhető a bérmegtakarítás 

ilyen módon történő munkavállalókhoz történő eljuttatása. 

A tájékoztatás alapján sok-sok kérdés merül fel. Nem tudható a rendelkezésre álló keretösszeg, nem 

tudható a juttatásba bevonni szándékozó munkavállalók száma, azok munkakör, tevékenység, 

beosztás alapú összetétele. 

A juttatásra való jogosultság meghatározásának szempontjai nem kerültek meghatározásra!  

A juttatások kizárólag helyi vezetői megítélés alapján fognak realizálódni, hisz az adott szakterület 

legfelső vezetője nem tudja, nem tudhatja minden egyes alátartozó munkavállaló tényleges 

helyzetét. 

Miért nem történik egyeztetés az elosztás módozatairól?  

Miért nincs meghatározva minimum és maximum összeg? 

A szakszervezetekkel - az összes érintettel- miért nincs előzetes egyeztetés? 

A Vasutasok Független Szakszervezeti Szövetsége a fenti kérdésekre várja a munkáltató szíves 

válaszát! 

Üdvözlettel: 

Bihary Ferenc 

érdekvédelmi alelnök 

VFSzSz 


